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Abstract (en)
[origin: WO9201863A1] The fuel-injection device proposed has a pump and a fuel distributor with a changeover valve, the distributor being
preferably driven at the speed of the pump and comprising a stationary part and a rotating part. The changeover valve is located inside the rotating
part (102) of the fuel distributor (10), preferably concentrically, and its inlet opening (31) is connected to the pump cylinder (11) by a line (30) which
is also entirely contained within the rotating part of the fuel distributor.

Abstract (fr)
Dispositif d'injection de carburant pour moteurs à combustion interne à allumage par étincelle comportant une pompe et un distributeur comprenant
une partie fixe et une partie en rotation, entraîné de préférence à la vitesse de rotation de la pompe et présentant une soupape d'inversion. La
soupape d'inversion est disposée, de préférence concentriquement, à l'intérieur de la partie en rotation (102) du distributeur (10), son ouverture
d'admission (31) étant reliée à la chambre de la pompe (11) par un conduit (30) s'étendant également exclusivement à l'intérieur de la partie en
rotation du distributeur.
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